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Ředitel společnosti Pfizer Bourla šíleně oslavuje
experimentální genovou injekci na X

infokuryr.cz/n/2023/11/15/reditel-spolecnosti-pfizer-bourla-silene-oslavuje-experimentalni-genovou-injekci-na-x

Generální ředitel společnosti Pfizer Albert Bourla ve svém tweetu
(s omezenou funkcí komentářů) chválí tým Pfizer a BioNTech – a
tím i sebe – ohledně experimentálních genových injekcí. Trapné
prohlášení o vysoce kontroverzním produktu.

Přestože si Pfizer od začátku uvědomoval , že experimentální
genetické injekce mají nespočet vedlejších účinků a že docházelo ke
zjevným pokusům o zastírání ( viz naše zpráva zde ) a zjevně
podvodným opatřením ( viz naši zprávu zde ), generální ředitel Pfizer
Albert Bourla pokračuje zkuste inzerovat injekci mRNA. To je vidět v
jeho nedávno zveřejněném tweetu, na který mohou reagovat pouze
někteří lidé, aby se kritici nemohli vyjádřit:

https://www.infokuryr.cz/n/2023/11/15/reditel-spolecnosti-pfizer-bourla-silene-oslavuje-experimentalni-genovou-injekci-na-x/
https://report24.news/schlampereien-bei-zulassungsstudie-schwere-nebenwirkungen-geht-es-pfizer-an-den-kragen/
https://report24.news/neue-dokumente-warum-brachen-so-viele-probanden-die-pfizer-studie-ab-vertuschung-von-nebenwirkungen/
https://report24.news/chronik-des-betrugs-pfizer-taeuschte-schon-bei-zulassungsstudie-wo-bleiben-die-untersuchungen/
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Dnes před třemi lety jsme světu sdělili povzbudivou zprávu, že naše
vakcína #COVID19 je extrémně účinná v prevenci nemocí. Byl to jeden
z nejlepších okamžiků mé kariéry. Tohoto bodu bychom nemohli
dosáhnout bez mimořádného úsilí našich talentovaných a obětavých
kolegů ve společnosti @Pfizer a partnerů v @BioNTech_Group. Tato
fotografie byla pořízena krátce poté, co jsme obdrželi dobré zprávy od
našeho R&D týmu a i přes masky je na našich tvářích vidět radost.

Jak řekl Aristoteles: „Náš problém není v tom, že míříme příliš vysoko a
mineme. Náš problém je, že míříme a trefujeme příliš nízko.“ S naší
vakcínou #COVID19 jsme dosáhli velkého úspěchu a nyní chceme
dosáhnout více, protože se na nás naši pacienti spoléhají.

Bourla se snaží posílit falešný příběh, že genová injekce zabraňuje
nemocem Covid. A i když Big Pharma určitě udělala pozitivní věci,
pokud jde o boj s nemocemi, je také důležité bojovat proti
nežádoucímu vývoji. Ať už jde o „ otočné dveře “ mezi regulačními
úřady a farmaceutickými společnostmi (zde například kauza Moderna ),
nebo o rozvoj transparentnějších procesů v klinických studiích. O
skandály rozhodně není nouze .

V tomto ohledu je Bourlův blahopřejný tweet prostě trapnější, tím spíše,
že i on by si měl uvědomit, že léta propagandy ohledně genetických
injekcí absolutně nestíhá držet krok s realitou. Ale rubl se musí valit a
show musí pokračovat…

https://report24.news/kaeufliche-gesundheitsbehoerden-drehtueren-zu-big-pharma-gefaehrden-die-gesundheit-der-buerger/
https://report24.news/so-geht-korruption-top-fda-beamte-arbeiten-jetzt-fuer-moderna/
https://report24.news/profitgier-und-vertuschte-nebenwirkungen-big-pharma-agiert-seit-jeher-nur-im-eigenen-interesse/
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